

Notulen oudercommissie:

Wanneer: Maandag 23 juni 2025

Tijd: Aanvang 19:15 uur

Locatie: Hoera onderbouw; Hertog van Gelrestraat

Aanwezig: Sharon (Hoera), Anne I, Sanne, Nicole, Marion, Leslie, Silvana, Mieke sloot om 20.00uur aan

Afwezig: Anne T

Voorzitter: Sanne

Notulist: Marion

1. Welkom en opening

Speciaal welkom aan Silvana Vogels, die voor het eerst als vertegenwoordiger OC vanuit Omnibus aansluit.

2. Openstaande actiepunten

- Thema avond
- Brief veiligheid schoolplein
- Koersplan
- Advies verkeerswerkgroep
- Afspraken verkeersveiligheid
- Bespreken verwachtingen OC lid
- Jaarverslag
- Vertegenwoordiger OC omnibus

3. Agendapunten:***3.a. Input Sharon:*****• Gezamenlijke ouder infoavond**

Alle 3 partijen enthousiast om infoavond te houden met cultuurpad (Ankie) cultuurpad gaat daarin helpen net zoals dit in Maasbree is gebeurt. Per partij 1 vertegenwoordiger. Nicole zal de OC vertegenwoordigen.

• Buitenspeelcontract BSO

Aangescherpt in Baarlo betekent dit concreet; niet meer zonder direct toezicht buiten spelen vanwege water op schoolplein. Geen vragen meer over.

• Protocol veilig slapen

Toevoeging; punt 5 aanpassing geen geluidsapparatuur. Geen vragen meer over.

• Kindplanning Hoera

Er komen wat klachten binnen over de kindplanning. Deze zijn besproken.

• GGD ruimte Baarlo

Ideeen zijn gedeeld, idee is o.a. Om het zo ook wat uitdagender en aantrekkelijker te maken voor de bovenbouw kinderen van de BSO.

• Toekomst plannen omnibus/hoera

Gestart met BSO, geluiden zijn positief. Daarom nu ook dagopvang peutergroep te starten plan is na kerstvakantie te starten.

• Vervanging Lieke

Zwangerschapsverlof Lieke vervanging door Fenna Dings (nu actief in de kleine kernen) tot +/- halverwege nov.

3.b. Input OC:

- **Bespreken verwachtingen OC lid en taakverdeling**

Voorzitter vanaf nu: Sanne

Notulist: roulerend (Volgende vergadering notuleert Anne I)

Mail: Anne I

- **Dag van de leidster: cadeau ideeën**

Anne I heeft idee en werkt uit, vraagt om hulp indien nodig

- **Terugkoppeling 26-3 OC avond met o.a. het thema dialect in de kinderopvang**

Onduidelijke avond, werd niet concreet. Nog veel vragen. Sharon geeft nog opheldering. Inhoudelijk wordt gekeken hoe en wat in de praktijk.

- **OC bso omnibus, wat is de verwachting?** (Anne T.)

reeds besproken.

- **Molletjesgroep evaluatie samenvoegen 0-4 jaar** (Leslie)

Samenvoegen verloopt in principe positief. Aansluiting met school; Sharon geeft aan dat er een vaste planning is en dat leiders zelf daar proactief in zijn, dus zou gelijk verdeeld moeten zijn. Vraagt na of dit niet het geval is, daar het lijkt dat sommige kinderen minder vaak gaan, afhankelijk van welke dag ze naar de opvang gaan.

- **Kijk registratie 0-4** (nicole)

De bedoeling is dat deze meegegeven worden dit is in Baarlo eerder niet gedaan. Sharon heeft dit opgepakt met het team.

- **Gewijzigd protocol buitenspelen schoolplein peuters?** (Leslie)

Er is ooit gezegd door PP'ers dat er niet meer buiten gespeeld mag worden op het schoolplein i.v.m. een WADI. Sharon pakt dit op met het team zodat alle neuzen dezelfde kant op staan, om verwarring in de toekomst te voorkomen.

4. Rondvraag/overige mededelingen

- **Smileyformulieren 4-13**

Het is de bedoeling dat deze meegegeven worden. Sharon pakt dit op met het BSO-team.

- **Mentor wijziging**

Ouders zouden persoonlijk van een wijziging op de hoogte gebracht moeten worden. Sharon bespreekt dit in het team.

- **Moederdag / Vaderdag**

Is geen verplichting, leiders vinden het niet meer fijn omdat ze bang zijn dat ze iemand vergeten en door reacties van ouders hierop. Indien het niet meer gebeurt, komt er berichtgeving naar ouders. Wordt nog vervolgd.

- **Aftreden leden**

Marion geeft aan dat ze gaat stoppen.

Anne stopt beginvolgend jaar. Er hoeven geen nieuwe leden geworven te worden. OC Baarlo is nog goed genoeg vertegenwoordigd.

- **OC Mail doorsturen**

Is het mogelijk de mail te koppelen aan eigen mail? Dit is niet mogelijk vooralsnog (terugkoppeling van Ruth) later opnieuw mogelijkheden bespreken bij overgang naar TEAMS.

Datum volgende OC vergadering

29 september 2025 19:15u

Locatie: Hoera onderbouw; Hertog van Gelrestraat

Agendapunten voor volgende keer:

- Plannen data 2026
- Feedback kado Dag van de Pedagogisch Medewerker
- Actielijst

Actielijst:

Actie	Wie	Wanneer	Afgerond? Evt. verdere actie
Sprekers van de thema avond op de hoogte stellen van nieuwe datum 8-4-2025	Anne T en Leslie	Voor volgende vergadering	Afzeggen sprekers Linda> Sharon Gezinscoach > Leslie
Brief opstellen t.a.v. veiligheid schoolplein Diamant en aanbieden aan Diamant.	Anne I.	volgende vergadering	afgerond
Koersplan ophalen bij Lieke.	Allen	Voor de volgende vergadering.	afgerond
Advies vragen aan verkeerswerkgroep t.a.v. leveranciers, laden, lossen etc. Strepen op stoep vanuit gemeente?	Sanne	Kunnen er niets aan doen	afgerond
Afspraken verkeersveiligheid die zijn opgesteld door de werkgroep van de Diamant worden gedeeld met de Hoera. Zodat Hoera deze met ouders kan delen. Bespreken veiligheid binnen Hoera.	Sanne, Petra/Sharon	Voor de volgende vergadering	afgerond
Bespreken verwachtingen OC lid en taakverdeling	Allen	Ter voorbereiding op de volgende vergadering.	afgerond
Jaarverslag 2024	Marion		afgerond
Opheldering Buitenspeel beleid schoolplein	Sharon	nogmaals bespreken volgende vergadering	afgerond
Update Smileyformulieren 4-13	Sharon	bespreken volgende vergadering	
OC Mail doorsturen	Sharon	kan nu niet, later opnieuw bekijken	voorlopig afgerond

Update Moederdag/Vaderdag	Sharon		Wordt vervolgd
Update Mentorwijziging	Sharon		
Kado dag van de Pedagogisch Medewerker	Anne I	Idee uitwerken en eventueel voorbereiden (en hulp vragen)	